
 

Referat af bestyrelsesmøde i Hjortshøj Grundejerforening tirsdag den 15. nov 2016 

 

Tilstede: Søren, Mikkel, Hjalti, Troels 

Afbud: Mette 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Referat af bestyrelsesmøde 26. april godkendt. 

2. Siden sidst 

 

- NCC er færdig med at reparere revner i vejene. Det er blevet lidt dyrere end forventet, da vejene 

var i dårligere forfatning end først antaget. 

- Vi har sat Nabohjælps-skilte op rundt på vejene. Ønske om, at nogle af dem sættes lidt ned. Det ser 

vi på, når vi har tid. 

- Troels har talt med Lindå Balle Maskinstation. Han fortsætter med snerydningen i sæson 2016/17. 

Han har påtalt, at det nogle gange kan være svært at komme rundt med sneploven pga. parkerede  

biler på fortove og ved vendepladserne. 

 

3. Økonomi v. Hjalti 

Vi har pt brugt ca. 114.000 kr af budget 2016 på 133.500,- I udgifterne er bla. reparation af vejene på ca. 

66.000,- kr.  Tilbage er blot udgifter til etablering af ”chikane”  v. Georgsmindevej/ Bygbjerg (stien, der 

løber fra Bygbjerg ud på Georgsmindevej ved nr. 35) 

Tilbud på chikane 2900 + moms. Vi besluttede at få det lavet. Troels beder Palle (Lindå Balle maskinstation) 

om at gå i gang. 

 

4. Ekstra ordinær generalforsamling 

Vi var 9 medlemmer tilstede ved den ekstra ordinære generalforsamling på legepladsen lørdag den 18. juni 

kl. 12. Forslag 1 og forslag 2 stillet af bestyrelsen blev enstemmigt vedtaget.  Begge forslag bliver skrevet 

ind i de nye vedtægter. 

Troels skriver rettelser i vedtægterne til Tage, herefter deler vi vedtægter ud til alle i postkasserne. 

5. Generalforsamling 2017 

Vi prøver at finde en lørdag i marts. Først generalforsamling kl. 16. Herefter fællesspisning kl. 18. 

Foreningen fylder 45 år i 2017. 

Mulige datoer: 4. marts. 18. marts, 1. april. 



6. Eventuelt: 

Vi vil lave et fællesskriv til alle vedr. parkering på veje, nye vedtægter og Nabohjælp. Troels kommer med et 

forslag til fællesskriv og sender ud. 

Ang. legeplads: Der er meget vådt og sumpet på den nederste del af legepladsen. Og der løber konstant 

vand fra området mod den laveste del – ved fliserne. Vi prøver at indhente tilbud på dræn m.m. Desuden er 

det nødvendigt at få tilført mere faldsand ved legeredskaberne.  

Vi har i bestyrelsen talt om at lave et loppemarked i foråret + grillfest. Vi taler om det ved næste møde i 

januar. 

 

Næste møde: Tirsdag den 24. januar 2017 hos Søren. 

Ref. Troels P. 


